关于春天的英语演讲稿2020
春天的雨是柔和的，只见春雨 在竹枝、竹叶上跳动着。那雨时而直线滑落，时而随风飘洒，留下如烟、如雾、如纱、如丝的倩影，飞溅的雨花仿佛是琴铉上跳动的.音符，奏出优美的旋律。一起来看看关于春天的英语演讲稿2020，欢迎查阅!
关于春天的英语演讲稿1
spring is the first season of a year . there are there months in spring : morch , april and may , the weather is warm and windy . it rains a lot . the trees turn green and all the flowers are coming ont . in spring, i can wear my shirts . i often plant trees and go hiking . so i like spring very much . of course , i like the spring festival , too .
关于春天的英语演讲稿2
My favourite season is spring.Spring is a lovely season,I think.There is a garden behind my house.In spring,the trees become green and the flowers give off fragrance.There are many butterflies and bees over the flowers.The butterflies are dancing and the bees are singing.Sometimes it rains.It usually rains quietly.The rain moistens the trees and the flowers.I think they may say,“We’re very thirsty.The rain is very good.It can help us.” What a beautiful scene!
我最喜欢的季节是春天.我觉得春天是个可爱的季节.在我家后门有个花园.在春天,树变绿了,花也散发着芳香.有许多蝴蝶和蜜蜂在花丛中飞舞.蝴蝶在跳舞,蜜蜂在歌唱.有时候,中国教育总网文档频道文会下雨,常常都是下得轻轻的.雨水滋润了树木和花朵.我想他们会说,“我们好渴,这雨水真是及时.”真是一幅美丽的画面!
关于春天的英语演讲稿3
Winter was gone,spring comes.I love spring best,because it's very beautiful.In spring,the weather is aways sunny and rainy,it's not cold and not hot,it's warmer and warmer.The flowers begin to open and the trees begin to turn green.The birds are singing in the sky,they are happy.The animals will go out to play.Many people like to go out and enjoy the sunshine.I like wearing my sweater and jeans, I like to fly kites,plant trees and see the beautiful flowers. Spring is colorful,I think it's a wonderful season. What's your favourite season?Please tell me.
冬天是走了，春天来。我爱春天，因为它很漂亮。春天，天气是晴天和雨天，它的不冷不热，它的温暖。花儿开始开放，树木开始变绿色。鸟儿在天空歌唱，他们是快乐的。动物会出去玩。许多人喜欢出去享受阳光。我喜欢穿我的毛衣和牛仔裤，我喜欢放风筝，种树，看到美丽的花朵。春天是丰富多彩的，我认为这是一个美好的季节。你最喜欢的季节是什么?请告诉我。
关于春天的英语演讲稿4
Spring, I never had strong feeling to spring before last year. Some people said spring should be a happy season. But I never sensed that. I always liked the autumn because I thought autumn was a romantic season. I liked summer when I was very young for I loved my skirt with lace.Now, I still like autumn and summer,while I like spring and winter. Before I disliked the various colors of the flowers,and I thought they are flighty and superficial. I thought only only the blue ocean is deep, the golden autumn is elegant. However, now I have a different idea that I find spring wonderful. I like the blossom in the field and in the moutain. From them I am spirited with life.
春天,我没有强烈的感觉,去年春天。有人说春天应该是一个快乐的季节。但我从来没意识到。我喜欢秋天,因为我认为秋天是一个浪漫的季节。我喜欢夏天的时候我很年轻,我喜欢我的裙子镶上花边。现在,我仍然喜欢秋天和夏天,而我喜欢春天和冬天。之前我不喜欢各种颜色的花,我想他们是轻浮的,肤浅的。我只认为只有蓝色的海洋深处,金色的秋天是优雅。但是,现在我有不同的想法,我觉得春天的美妙。我喜欢在山顶的字段和开花。从我的生活。
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I like spring best of all the four seasons. When spring comes, it's getting warmer and warmer, and the world becomes rich and colorful.
The sun is red, the sky is blue, clouds are white, and the trees get green again.
In spring, we can see beautiful flowers everywhere. The birds come back from the south, and sing happily all day. Everything comes back to life again.
Look, the boys and girls are flying kites by the river happily. How beautiful the season is!
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Winter was gone,spring comes.I love spring best,because it's very beautiful.In spring,the weather is aways sunny and rainy,it's not cold and not hot,it's warmer and warmer.The flowers begin to open and the trees begin to turn green.The birds are singing in the sky,they are happy.The animals will go out to play.Many people like to go out and enjoy the sunshine.I like wearing my sweater and jeans, I like to fly kites,plant trees and see the beautiful flowers. Spring is colorful,I think it's a wonderful season. What's your favourite season?Please tell me.
